
OBECNÉ  ZASTUPITEĽSTVO  v Krasňanoch 

 
Z á p i s n i c a   

 
z  8. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Krasňanoch, konaného dňa 16.11.2023 

 

Prítomní: starostka obce  - Ing. Jana Žáková, PhD.  

poslanci -   Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Mgr. Lucia Čepe Vaščurová, Ing. Juraj Kucharčík,    

                   Jaroslav Cigánik, Ing. Tomáš Slanička  

Ospravedlnení: Mgr. Sidónia Stanková, Ing. Andrej Kubala, Lenka Štefúnová Šamajová,  

                            kontrolór obce – Janka Miklúšová  

 

Program zasadnutia: 

1.  Otvorenie zasadnutia.  

2.  Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľky. 

3.  Kontrola uznesení zo 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

4.  Správa nezávislého audítora k 31. decembru 2022. 

5.  Prerokovanie žiadostí. 

6.  Informácie starostky obce.      

7.  Rôzne. 

8.  Záver. 

 

Bod č.1) Otvorenie zasadnutia   
Rokovanie zastupiteľstva otvorila starostka obce. Privítala všetkých prítomných. Oboznámila ich 

s programom zasadnutia a  predložila  program rokovania 8. zasadnutia OZ v Krasňanoch na 

schválenie.  

OZ schvaľuje program rokovania 8. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v  Krasňanoch tak, ako bol 

predložený na pozvánke. Starostka dala hlasovať.          

Hlasovanie:  za: 5  ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor,  Mgr. Lucia Čepe Vaščurová,  

                                   Jaroslav Cigánik, Ing. Tomáš Slanička )   

                 proti: 0   

         zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod č.2) Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľky  

Návrhová  komisia: predseda – Ing. Ján Bátor   

                                 členovia  komisie – Mgr. Lucia Čepe Vaščurová, Ing. Miroslav Vrábel  

OZ schvaľuje návrhovú komisiu v navrhnutom zložení. Starostka dala hlasovať. 

Hlasovanie:  za: 5 ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Mgr. Lucia Čepe Vaščurová 

                                  Jaroslav Cigánik, Ing. Tomáš Slanička )   

proti: 0   

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Za overovateľov zápisnice starostka navrhla: Ing. Tomáš Slanička, Jaroslav Cigánik     

OZ schvaľuje  overovateľov zápisnice v navrhnutom zložení. Starostka dala hlasovať. 

Hlasovanie:  za: 5 ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Lucia Čepe Vaščurová, 

                                   Jaroslav Cigánik,  Ing. Tomáš Slanička )   

proti: 0   

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 



OZ určuje za zapisovateľku p. Jaroslavu Kuricovú. 

Bod č.3) Kontrola uznesení zo 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Kontrola Uznesenia č. 131/2023 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje prerokovať žiadosť o umiestnenie reklamy Miroslavy Michalčíkovej 

na najbližšom zastupiteľstve. 

Žiadosť sa prerokuje v bode č.5. 

Po kontrole uznesení obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o plnení uznesení  

zo 7. zasadnutia OZ. 

Starostka dala hlasovať. 

Hlasovanie:    za: 5  ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Mgr. Lucia Čepe Vaščurová,  

                                   Jaroslav Cigánik, Ing. Tomáš Slanička )    

proti: 0   

zdržal sa: 0 

 

Bod č.4) Správa nezávislého audítora k 31. decembru 2022 

Starostka oboznámila prítomných s tým, že bol vykonaný audit účtovných závierok. Poslancom 

predložila k nahliadnutiu správu nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky a správu z overenia 

konsolidovanej účtovnej závierky a z overenia konsolidovanej výročnej správy k 31.decembru 2022. 

Audítor zabezpečujúci overenie, Ing. Ladislav Adamec vykonal audit podľa medzinárodných 

audítorských štandardov.  Správy sú zverejnené v registri účtovných závierok.  

Starostka dala hlasovať za uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Správu nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky  

k 31. decembru 2022. 

Hlasovanie:    za: 5  ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Mgr. Lucia Čepe Vaščurová,  

                                   Jaroslav Cigánik, Ing. Tomáš Slanička )    

proti: 0   

zdržal sa: 0 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Správu nezávislého audítora z overenia konsolidovanej 

účtovnej závierky a z overenia konsolidovanej výročnej správy k 31.decembru 2022. 

Hlasovanie:    za: 5  ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Mgr. Lucia Čepe Vaščurová,  

                                   Jaroslav Cigánik, Ing. Tomáš Slanička )    

proti: 0   

zdržal sa: 0 

 

Bod č.5)  Prerokovanie žiadostí.  

1. Žiadosť o umiestnenie reklamy. 

Po prečítaní žiadosti p. Miroslavy Michalčíkovej o povolenie  umiestniť reklamu na kvetinárstvo  

na stĺpe pri autobusovej zastávke, poslanci hlasovali za uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť o umiestnenie reklamy na kvetinárstvo na stĺpe  

pri autobusovej zastávke.   

Hlasovanie:    za: 5  ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Mgr. Lucia Čepe Vaščurová,  

                                   Jaroslav Cigánik, Ing. Tomáš Slanička )    

proti: 0   

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

2. Žiadosť TJ Fatran Krasňany 

Starostka prečítala žiadosť TJ FATRAN Krasňany o zakúpenie plotových dielcov a pletiva na 

oplotenie futbalovej plochy, aby sa zabránilo jej zničeniu. Prebehla diskusia, v ktorej boli viacerí proti 

uzavretiu futbalového ihriska. Starostka dala hlasovať za uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť TJ FATRAN Krasňany o zakúpenie plotových dielcov 

a pletiva na oplotenie futbalovej plochy. 



 

Hlasovanie:    za: 0 

                     proti: 4  ( Ing. Miroslav Vrábel, Mgr. Lucia Čepe Vaščurová,  

                                       Jaroslav Cigánik, Ing. Tomáš Slanička )      

zdržal sa: 1 ( Ing. Ján Bátor ) 

Uznesenie nebolo prijaté. 

 

Bod č.6) Informácie starostky obce 

Starostka informovala, že prebehlo verejné obstarávanie na vypracovanie projektovej dokumentácie 

Rekonštrukcie areálu MŠ a ZŠ, výsledok verejného obstarávania dala poslancom k nahliadnutiu.   

Potom sa hlasovalo za uznesenia: 

OZ schvaľuje zámer a uzatvorenie zmluvy s víťazným uchádzačom na vypracovanie projektovej 

dokumentácie - Rekonštrukcie MŠ a ZŠ ( Štúdia + SO01 - Rekonštrukcia budovy ZŠ + finalizácia). 

Najnižšia ponuka je v hodnote 2 760,00 €. 

Hlasovanie:    za: 6  ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Mgr. Lucia Čepe Vaščurová,  

                                   Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav Cigánik, Ing. Tomáš Slanička )    

proti: 0   

zdržal sa: 0  

Uznesenie bolo prijaté. 

OZ schvaľuje zámer a uzatvorenie zmluvy s víťazným uchádzačom na vypracovanie projektovej 

dokumentácie - Rekonštrukcie MŠ a ZŠ ( SO02 - Prístavba školy + SO03 - Telocvičňa + SO07 - 

rekonštrukcia hospodárskej budovy pre ZŠ ).  Najnižšia ponuka je  v hodnote 18 888,00 €. 

Hlasovanie:    za: 6  ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Mgr. Lucia Čepe Vaščurová,  

                                   Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav Cigánik, Ing. Tomáš Slanička )    

proti: 0   

zdržal sa: 0   

Uznesenie bolo prijaté. 

OZ schvaľuje zámer a uzatvorenie zmluvy s víťazným uchádzačom na vypracovanie projektovej 

dokumentácie - Rekonštrukcie MŠ a ZŠ ( SO04 - Rekonštrukcia budovy MŠ s vybudovaním jedálne + 

úprava kuchyne + SO05 - návrh detského amfiteátra + SO06 - rekonštrukcia areálu ZŠ a MŠ).  

Najnižšia ponuka je v hodnote v hodnote 12 912,00 €. 

Hlasovanie:    za: 6  ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Mgr. Lucia Čepe Vaščurová,  

                                   Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav Cigánik, Ing. Tomáš Slanička )    

proti: 0   

zdržal sa: 0  

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Starostka navrhla schváliť mimoriadny členský príspevok do OOCR Malá Fatra v sume 3 000,00 €. 

Použil by sa na projektovú dokumentáciu, kde by sa riešila  zmena povrchu za asfalt na časť 

cyklotrasy od mosta po amfiteáter. Ak by sa príspevok nepoužil, bol by v roku 2025 použitý na 

kultúrne podujatia v obci.  

Starostka dala hlasovať za uznesenie:  

OZ schvaľuje mimoriadny členský príspevok vo výške 3000,00 € do OOCR Malá Fatra. 

Hlasovanie:    za: 6  ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Mgr. Lucia Čepe Vaščurová,  

                                   Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav Cigánik, Ing. Tomáš Slanička )    

proti: 0   

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté.  

  

- Mikuláš bude 6. decembra pri požiarnej  zbrojnici po konečnej dohode s poslancami OZ 

- Deň detí sa uskutoční 1. júna 2024 v Amfiteátri, kde vystúpi Pali a Pali z Tepličky nad Váhom 

- Obecné slávnosti by boli 2 dni, keďže bude 670. výročie obce 

 



Ing. Bátor ukázal návrh na vysporiadanie cesty parc. č. 866/23, najlepšie je vysporiadať to zámennými 

zmluvami, prebehla diskusia aj s prítomnými vlastníkmi. Dohodlo sa , že sa urobí pracovné stretnutie, 

kde budú prítomní všetci vlastníci pozemkov okolo cesty, aby sa mohli vyjadriť k svojim pozemkom. 

Poslanci hlasovali za uznesenie: 

OZ schvaľuje zvolať pracovné stretnutie so všetkými vlastníkmi k predmetnému vysporiadaniu 

pozemkov okolo cesty parc. č. 866/23.  

Hlasovanie:    za: 6  ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Mgr. Lucia Čepe Vaščurová,  

                                   Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav Cigánik, Ing. Tomáš Slanička )    

proti: 0   

zdržal sa: 0  

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informácie starostky obce. 

Hlasovanie:    za: 6  ( Ing. Miroslav Vrábel, Ing. Ján Bátor, Mgr. Lucia Čepe Vaščurová,  

                                   Ing. Juraj Kucharčík, Jaroslav Cigánik, Ing. Tomáš Slanička )    

proti: 0   

zdržal sa: 0  

 

Bod č.7) Rôzne 

Poslanci navrhujú: 

umiestniť zrkadlo oproti 3.ulici - Jánošíková,  

pred požiarnou zbrojnicou treba označiť cestu značkami, alebo tiež minimálne umiestniť zrkadlo, 

zaviesť poplatok za rozvoj. 

 

 

Bod č.8) Záver 

Starostka obce poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie OZ. 

  

 

Zapísala:  Jaroslava Kuricová 

 

 

Overovatelia:    Ing. Tomáš Slanička 

                            

                    

                           Jaroslav Cigánik  

                         

  

 

 

 

        

 

 

 

 

Ing. Jana Žáková, PhD. 

       starostka  obce 


